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PROTOKÓŁ Nr XX/2021 
dwudziestej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 27 stycznia 2021 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach  

przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  powitał 

wszystkich przybyłych na XX sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XX sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Na sekretarza obrad powołano Radnego Jacka Ciborskiego. 

Obrady rozpoczęto o godz. 11:00 zakończono o godz. 11:55. 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady: Proszę Państwa przechodzimy do 

porządku dziennego obrad. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby wnieść jakieś 

poprawki, czy zmiany? Nie wiedzę, więc pozwolę sobie sam coś zaproponować. Po pierwsze, 

zdjąć z porządku obrad w punkcie 2 podpunkt 3, czyli podjęcie uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały Nr III/18/06 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie 

poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. Kto z Pań i Panów Radnych jest za zdjęciem tego? 

Proszę o głosownie.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się" dokonała zmiany w porządku sesji.                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady: Przewodniczący Rady: „Dziękuję. 

Zmiana nastąpiła. Druga zmiana, wprowadzenie do porządku w punkcie 2 podpunktu 3, 

podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego 

i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. Kto z Pań  

i Panów Radnych chciałby zabrać głos? Jeśli nie, to proszę o głosowanie.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się" dokonała zmiany w porządku sesji.                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Zmiana nastąpiła. Zdjęcie z porządku obrad w punkcie 2 

podpunktu 4, podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym dla 
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gospodarstw ekologicznych. Ktoś chciałby zabrać głos? Jeśli nie, to proszę o przejście do 

głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 11 głosów "za" dokonała 

zmiany w porządku sesji.                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Zmiana została wprowadzona. Wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 2 podpunktu 4, podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

Nr XXXVII/41/10 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 12 listopada 2010 roku w sprawie 

wprowadzenia ulgi w podatku rolnych dla gospodarstw ekologicznych. Czy ktoś chciałby 

zabrać głos? Jeśli nie, to proszę przystąpmy do głosowania.”   

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się" dokonała zmiany w porządku sesji.                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad po zmianach.  

 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub 

worek, 

2) ustanowienia zasad przyznawania diet sołtysom gminy Jeziorany, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów  i wynagrodzenia za inkaso, 

4) uchylenia Uchwały Nr XXXVII/417/10 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

12 listopada 2010 roku w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym  

od gospodarstw ekologicznych, 

5) uchylenia Uchwały Nr XXIII/150/16  Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

26 listopada 2016 roku w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej 

oraz zasad jej poboru, 

6) uchylenia Uchwały Nr XVIII/198/04 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

30 grudnia 2004 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 

przedsiębiorców uruchamiających po raz pierwszy działalność gospodarczą na 

terenie gminy i miasta Jeziorany, 

7) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Jezioranach na 2021 rok, 

8) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021-2032, 
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9) zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Przyjęcie protokołu XIX sesji. 

 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub 

worek, 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Mamy ustalony nowy porządek dzisiejszych obrad.  

W takim razie przechodzimy do bloku uchwał. Podjęcia uchwał w spawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej 

opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek. Przed godzinką mieliśmy obrady 

Komisji i w trakcie obrad pracownik Urzędu nas poinformował i jak ja dobrze zrozumiałem 

sprawę, na skutek podniesienia kosztów, które ponosimy w związku z wywożeniem śmieci do 

Olsztyna o prawie 30% w ciągu roku również my musieliśmy o tyle mniej więcej podnieść, 

bo musi się ta sprawa bilansować. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos. Może jakiś błąd logiczny popełniłem, ale chyba nie, w krótkim tłumaczeniu. A zresztą 

Pan Burmistrz w trakcie Komisji nam rozpisał te koszta, które ponosi Olsztyn i z których się 

zrodziła ta podwyżka u nich. Stwierdziliśmy, że nie bardzo my jako Gmina nie mamy na to 

wpływ, musimy się do tego dostosować. Jedyną nadzieją i światełkiem w tunelu jest to, że za 

2 lata, może się zmniejsza te koszta, albowiem nastąpi otwarcie spalarni, która będzie  

w części te śmieci użytkowała i nie będzie trzeba ich wywozić. Czy ktoś z Pań i Panów 

Radnych chciałby coś dodać? Jeśli nie, to będę wdzięczy Panu Radnemu Szuwalskiemu za 

odczytanie.” 

Następnie Pan Andrzej Szuwalski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma uwagi do projektu uchwały? 

Nie widzę, to proszę o głosowanie.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XX/173/21 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty  

i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek,  

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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2) ustanowienia zasad przyznawania diet sołtysom gminy Jeziorany, 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do kolejnego 

punktu, do uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet sołtysom Gminy 

Jeziorany. Na ten temat również w czasie Komisji była ożywiona dyskusja. Z tej dyskusji 

można wyciągną dwie zmiany, w dwóch aspektach. Po pierwsze na wniosek Pana Radnego 

Żywickiego, który argumentował, iż różnice w pracy Sołtysów większych a mniejszych 

Sołectw są tak znikome, że podział tych kwot, zróżnicowanie tych diet jest niesłuszne. 

Proponował by diety wszystkich Sołtysów były takie same i wynosiły 200 zł. Czy pan Panie 

Wiesławie zgadza się z tym?” 

Radny Wiesław Żywicki: „Tak, podtrzymuje to.” 

Przewodniczący Rady: „Podtrzymuje Pan tak jest ten wniosek. Drugim był oczywiście 

wniosek zróżnicowania tych diet, które zostało przedstawione Państwu w druku. Drugim 

aspektem, który również Pan Wiesław zgłosił, było to, że niesłuszne jest to, co zawarte jest  

w podpunkcie 3, czyli, że Sołtysowi będącym Radnym Rady Miejskiej w Jezioranach 

przysługuje 50% diet. Pan Wiesław zgłosił, że to jest niesłuszne, poparł to odpowiednimi 

przepisami do Konstytucji włącznie i zasugerował, żeby nie było zróżnicowania. Żeby 

otrzymywali tą dietę jako Radni z tej puli, która mówi w uchwale o dietach Radnych, a pełną 

dietę jako Sołtysi. Czy się zgadza?” 

Radny Wiesław Żywicki: „Tak, podtrzymuje.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. To teraz przejdziemy do głosowania. Najpierw 

przejdźmy do głosowania nad pierwszą możliwością wprowadzenia poprawki, jako, że dalej 

idącą od tego, co myśmy zaproponowali, iż wszyscy Sołtysi mają 200 zł bez zróżnicowania,  

a druga, że Sołtysi mają zróżnicowanie, które mieliśmy przedstawione.” 

Radny Jacek Ciborski: „Wprowadzenie do uchwały §1 otrzymuje brzmienie: ustala się 

miesięczną zryczałtowaną dietę dla Sołtysów za uczestnictwo w Sesjach Rady Miejskiej  

i pracach innych organów Gminy oraz za realizację zadań Sołtysa wynikającej ze Statutu 

Sołectwa stanowiącą rekompensatę wydatków wynikających z pełnienia obowiązków Sołtysa 

w wysokości 200 zł.” 

Przewodniczący Rady: „Czyli głosujemy, żebyśmy się dobrze zrozumieli, Ci, którzy w tej 

chwili podniosą rękę za ZA będą uważali, że wszyscy Sołtysi mają tą samą kwotę 200 zł. 

Czyli pamiętajcie Państwo w tej chwili głosujemy nad poprawką, która by mówiła, że Sołtysi 

nie są zróżnicowani kwotowo w zależności od wielkości Sołectw, tylko wszyscy Sołtysi bez 

względu na wielkość Sołectwa otrzymują tą samą kwotę 200 zł miesięcznie. Czy są jeszcze 

jakieś pytania wyjaśniające? Jeśli nie, to kto z Pań i Panów Radnych jest za taką poprawką?        

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 5 głosów "za", 5 głosów 

"przeciw" i 1 głosie "wstrzymującym się" Rada odrzuciła poprawkę.                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 
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Przewodniczący Rady: „Jeśli dobrze rozumiem poprawka nie uzyskała większości. Czyli 

zostaje propozycja, która została zgłoszona w dokumencie. Przechodzimy do drugiej 

poprawki zgłoszone przez Pana Wiesława, proszę o odczytanie?” 

Radny Jacek Ciborski: „Wprowadzenie zmiany do uchwały: w §1 usuwa się punkt 3  

w brzmieniu: Sołtysowi będącym Radnym Rady Miejskiej w Jezioranach przysługuje 50% 

diety określonej w ust. 2.” 

Przewodniczący Rady: „Proszę Państwa, kto jest za usunięciem tego, czyli pozostawieniem 

100% diety Sołtysa temu Sołtysowi, który jest Radnym, głosuje za. A kto przeciw, ten 

przeciw. Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś uwagi, czy pytanie? Jeśli nie, to przechodzimy 

do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za" 

Rada przyjęła poprawkę.                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 10 głosów "za" i 1 głos 

wstrzymujący się.                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XX/174/21 w sprawie ustanowienia zasad  

przyznawania diet sołtysom gminy Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów  i wynagrodzenia za inkaso, 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi, 

pytania do urbanistów tworzących ten projekt? Nie widzę, w związku z tym przystąpmy do 

głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 11 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XX/175/21 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 

poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów  i wynagrodzenia za inkaso, 

           która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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4) uchylenia Uchwały Nr XXXVII/417/10 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

12 listopada 2010 roku w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym  

od gospodarstw ekologicznych, 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do uchwały 

czwartej uchylenia Uchwały Nr XXXVII/417/10 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

12 listopada 2010 roku w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw 

ekologicznych. Sprawa też była poruszana na Komisji właściwie reasumując można 

powiedzieć, iż Pan Radny Żywicki zgłosił uwagi, że uchwała była przez wielu nieznana,  

a inni otrzymywali informację, iż nie mają na co liczyć i się z tego wycofywali. Z drugiej 

strony Pan Burmistrz zauważył, że spora część gospodarstw mienią się być ekologicznymi,  

a są w rzeczywistości tylko na papierku ekologicznymi, a wżyciu lepiej nie mówić. Także też 

były tego typu sprawy podjęte. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby jeszcze coś dodać? 

Pan Żywicki chciałby coś powiedzieć?” 

Radny Wiesław Żywicki: „Pan Powiedział, co trzeba.” 

Przewodniczący Rady: „Ja bardzo przepraszam, jeśli nie ma pytań, to proszę o odczytanie 

projektu uchwały.” 

 

Radny Jacek Ciborski odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Kto z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Jeśli 

nie, to proszę przystąpić do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za" i 2 głosy 

"wstrzymujące się"                   

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XX/176/21 w sprawie uchylenia Uchwały  

Nr XXXVII/417/10 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

12 listopada 2010 roku w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym  

od gospodarstw ekologicznych,  

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

5) uchylenia Uchwały Nr XXIII/150/16  Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

26 listopada 2016 roku w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad 

jej poboru, 
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Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać 

głos w tej sprawie? Jeśli nie to przejdźmy do głosowania". 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XX/177/21 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIII/150/16  

Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 26 listopada 2016 roku w sprawie 

określenia dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru, 

     która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

6) uchylenia Uchwały Nr XVIII/198/04 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

30 grudnia 2004 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości przedsiębiorców 

uruchamiających po raz pierwszy działalność gospodarczą na terenie gminy i miasta 

Jeziorany, 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy w takim 

razie do kolejnej uchwały. Uchylenia uchwały Nr XVIII/198/04 Rady Miejskiej  

w Jezioranach z dnia 30 grudnia 2004 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 

przedsiębiorców uruchamiających po raz pierwszy działalność gospodarczą na terenie gminy  

i miasta Jeziorany. W trakcie Komisji Pani Sekretarz poinformowała, że ta uchwała właściwie 

była martwa. Przez te 16 lat nikt się nie zgłosił, przedsiębiorcy, którzy zakładali działalność 

uznawali to za zbędne, albo niepotrzebne, w związku z czym, po co to ma funkcjonować. Tak 

to zrozumiałem. Czy dobrze zrozumiałem?” 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy: „Tak.”  

Przewodniczący Rady: „Coraz więcej rzeczy rozumiem, dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań  

i Panów Radnych chciałby zabrać głos?” 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 8 głosów "za" i 2 głosy 

"wstrzymujące się"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 
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podjęła uchwałę nr XX/178/21 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVIII/198/04 

Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

30 grudnia 2004 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 

przedsiębiorców uruchamiających po raz pierwszy działalność gospodarczą  

na terenie gminy i miasta Jeziorany, 

          która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

7) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Jezioranach na 2021 rok, 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

kolejnej, przyjęcia planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Jezioranach na rok 2021. 

Każdy z Radnych miał możliwość zapoznać się z tymi planami. Czy ktoś z Pań i Panów 

Radnych chciałby jakieś uwagi wnieść?” 

 

Uwag nie było. 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos? Jeżeli 

nie, to proszę przystąpić do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XX/179/21 w sprawie przyjęcia planów pracy  

komisji stałych Rady Miejskiej w Jezioranach na 2021 rok, 

       która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

8) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021 - 2032, 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję, uchwała została przyjęta. Komisje mogą przystąpić do 

realizacji tych swoich ambitnych planów. Przechodzimy do uchwały, zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021 – 2033. Była omawiana sprawa, ale 

może w jednym zdaniu, może być dłuższe, Pani Skarbnik?” 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „W Wieloletniej Prognozie Finansowej 

zwiększyłam plany dochodów o 87 000 zł, zostały zmniejszone wydatki o 1 017 906,51 zł,  

z czego deficyt budżetu 4 436 518,20 zł, przychody w wysokości 6 146 018,20 zł, natomiast 

rozchody w kwocie 1 709 500,00 zł. To są główne kwoty, które zostały zmienione w 2021 

roku w Wieloletniej Prognozie Finansowej.” 
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Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Ktoś z Radnych ma jakieś pytania? Jeśli nie, to 

proszę o odczytanie projektu uchwały.” 

Radny Jacek Ciborski odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos?” 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XX/180/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  

Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2021 - 2032,  

która stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

8) zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

kolejnych uchwały, zmian w budżecie gminy na rok 2021. Tu również bym prosił Panią 

Skarbnik o dwa zdania.” 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „W załączniku Nr 1 odnośnie zmian budżetu 

została zwiększona kwota 90 000 zł, są to środki, które otrzymaliśmy na zakup z PFRON-u 

na samochód, który został zakupiony już w 2020 roku, zwrot otrzymaliśmy w tym roku i 

została zmniejszona kwota wpływy z opłaty targowej w wysokości 3 000 zł. Po stronie 

wydatków wprowadzona została 104 661,20 zł, są to drogi powiatowe. Środki, które 

będziemy otrzymywać sukcesywnie na utrzymanie bieżące tych dróg. Drogi publiczne 

gminne zostały zmniejszone o kwotę 1 204 500,00 zł. Są to przebudowy dwóch dróg w 

obrębie miejscowości Tłokowo 702 000 zł i 502 500 zł, które zostały zrealizowane w 2020 

roku. Kolejną kwotę, która została wprowadzona do budżetu, to jest kwota 4 000 zł jest to 

wykonanie przeglądu okresowego budynków i kolejna kwotę, którą wprowadziłam jest to 

kwota 76 518,13 zł jest to zwiększenie planu z powodu nie wykorzystania środków 

otrzymanych w 2020 roku z tytułu wpływów za zezwolenie na sprzedaż alkoholu i to 

wszystko. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś pytania 

do Pani Skarbnik? Jeśli nie, to proszę o odczytanie projektu uchwały.” 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos?” 
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Nikt nie zabrał głosu. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XX/181/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok,  

która stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady: „Uchwała została przyjęta. Wyczerpaliśmy blok uchwał. Proszę 

Państwa, ja będę zmuszony opuścić i poprosić Pana Przewodniczącego Szuwalskiego o dalsze 

prowadzenie, a jako pokutę, że opuszczam Państwa nie wysłucham przemówienia Pana 

Burmistrza.” 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: „Panie Przewodniczący będzie bardzo 

krótkie, 20 sekund.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję wszystkim.” 

Wiceprzewodniczący Rady: „Dobrze proszę Państwa nim zaczniemy, mam nadzieję, że uda 

mi się wejść w buty mojego poprzednika. Całe szczęście, że zostawił mi taką łatwiejszą cześć 

Sesji do prowadzenia. Dobrze tyle wstępu, przejdźmy do punktu 3 do wysłuchania 

sprawozdania Burmistrza z działalności między sesjami.” 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: „Panie Przewodniczący, szanowni Państwa, 

ja mam króciutkie sprawozdanie, bo styczeń jest miesiącem dosyć łatwym. Informacja ze 

sprzedaży mienia: sprzedano działkę nr 52/2 o powierzchni 1000 m w przetargu ustnym 

nieograniczonym w obrębie Derc za kwotę 7208 zł osobie fizycznej. Działkę nr 482  

o powierzchni 936 m2 w przetargu ustnym nieograniczonym położonej w obrębie miasta 

Jeziorany za kwotę 36 900 zł osobom fizycznym i tyle. Dziękuję bardzo.” 

Wiceprzewodniczący Rady: „Wszyscy Radni się przygotowaliśmy, że będzie do wywód długi 

o znaczących dokonaniach, ale podejrzewam, że sporo jeszcze przed nami. Dziękuje za 

sprawozdanie.”  

4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: „Przejdźmy teraz do punktu 4, wolne wnioski i zapytania. W tym 

punkcie macie Państwo możliwość zadania pytania Panu Burmistrzowi. Czy ktoś chciałby 

zabrać głos? Nie widzę.” 
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5. Przyjęcie protokołu XIX sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: „Przejdziemy do kolejnego punktu przyjęcia protokołu z XIX 

Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu XIX Sesji, 

proszę o głosowanie.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu) 

 

Przyjęto protokół XI Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wicerzewodniczący Rady stwierdził,  

że XX Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona.        

         

 

       Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

   Anna Brakoniecka               Bogusław Wierzbicki 


